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Obec Kraľovany                                                   V Kraľovanoch dňa  23. 06. 2015  

Číslo: 3/2015 

 

Zápisnica 

Napísaná z tretieho riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Kraľovanoch, konaného 

 23. 06. 2015 v zasadacej miestnosti Obecného úradu. 

 

 

Prítomní: 

Starosta obce:                                                Ing. Miloš Had 

Poslanci obecného zastupiteľstva:             podľa prezenčnej listiny 

Ďalej prítomní:       

      p. Ivan Michalík – kontrolór obce                                                                                

                                                                              p. Emília Plžová 

                                                                              Ing. Arch. Monika Callová 

                                                                              Ing. Ján Topercer 

       

Starosta obce oznámil, že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že všetci 

poslanci Obecného zastupiteľstva boli na toto včas písomne pozvaní. Ďalej konštatuje, že 

z celkového počtu 5 poslancov boli prítomní 5 poslanci, teda sedenie Obecného zastupiteľstva je 

v zmysle § 2 ods.2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

Menuje: 

Overovateľov:                                             Ján Lacko  

Ing. Ján Had 

Návrhovú komisiu:                              Ing. Bibiána Rusnáková 

      Ing. Katarína Okoličániová 



 

Zapisovateľa:                                               Emília Plžová      

                                                                    

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Informácie 

4. Návrh Záverečného účtu obce ,Výročnej správy a tvorby rezervného fondu 

5. Návrh úpravy rozpočtu obce 

6. Návrh čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu a účelovo určených 

finančných prostriedkov od NDS z roku 2008 

7. Rôzne 

8. Návrh na uznesenie 

9.  Záver 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Ing. Miloš Had privítal prítomných a oboznámil ich s programom 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. Menoval overovateľov zápisnice: p.  Jána Lacka  a Ing. Jána 
Hada. Návrhovú komisiu: Ing. Bibiána Rusnákovú a Ing. Katarínu Okoličániovú. Zapisovateľku: p. 
Emíliu Plžovú  

Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

 

 

 



K bodu č. 2 – Kontrola plnenia uznesení 

 Starosta obce Ing. Miloš Had previedol kontrolu plnenia uznesení : 

1/2015  Dať vypracovať dodatok k  nájomnej zmluve so spoločnosťou „PRAMEŇ – 
Ing. Pavol Ivan“. 
Dodatok k nájomnej zmluve bol vypracovaný, ale nájomca s ňou nesúhlasil a podal 
vlastný návrh dodatku k nájomnej zmluve s ktorým nesúhlasil Ing. Miloš Had  - 
starosta obce. Z toho dôvodu mu bol odoslaný prípis, v ktorom bolo navrhnuté 
ukončenie nájomnej zmluvy. 

             Hlasovanie :  

 za:   5 poslanci 

 proti:   0 poslancov 

                          zdržal sa :        0 poslancov 

  

    
K bodu č. 3 – Informácie 

 

Starosta obce Ing. Miloš Had informoval prítomných poslancoch o : 

- Výsledku kontroly Obce Kraľovany  zo strany Slovenskej inšpekcie  životného prostredia 

v Žiline, ohľadne nelegálnej skládky odpadu v katastri obce Kraľovany. Obec Kraľovany 

túto skládku na vlastné náklady zlikvidovala. 

     -    Oznámenie Ministerstva životného prostredia  SR  v súvislosti s výstavbou diaľnice D1 

Turany – Hubová a návrhy variantov riešenie diaľnice. Prítomní poslanci spoločne rozobrali 

jednotlivé varianty a ich dopad na životné prostredie a ľudí. Hosťom zasadania OZ bol aj Ing. 

Topercer, ktorý poinformoval poslancov o situácii a dopadoch na životné prostredie 

a prezentoval svoje stanovisko – vhodným variantom by bol tunelový variant. Ing. Miloš Had 

ukázal prítomným písomné stanoviska občanov z časti obce Kraľovany Rieka, ktorí všetci 

písomne vyjadrili nesúhlas s vedením diaľnice ponad ich rodinné domy. Nesúhlas vyjadrili aj 

Spoločenstvo urbariátu Kraľovany a spolumajitelia motorestu NESTRESUJ. Spoločné stanovisko 

prezentoval aj starosta obce Ing. Miloš Had. 

 

 



Na základe predložených stanovísk a po vlastnom zvážení zaujali poslanci stanovisko, že 

nesúhlasia s predloženými variantmi V1, V1o a V1or. 

 

 Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

            Za jediný prijateľný variant považujú poslanci obecného zastupiteľstva tunelový variant 

V2. 

  Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

- Ďalším bodom  bolo prejednanie situácie v spracovaní územného plánu OBCE 

KRAĽOVANY. O situácii v tejto oblasti informovala Ing. Arch. Monika Callová, ktorá 

vysvetlila problematiku a odpovedala na pripomienky a otázky prítomných poslancov. Na 

základe ich pripomienok má previesť určité zmeny v návrhu – napríklad neopomenúť 

pripomienky občanov, výstavbu mliekárne , výstavbu diaľnice v časti Kraľovany – Rieka, 

slepú ulica  v poli a pod. Po zapracovaní zmien bude opäť informovať starostu 

a poslancov OZ. 

Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

 



 

     

K bodu č. 4 – Návrh Záverečného účtu obce, Výročnej správy a tvorby rezervného fondu 

 

 

           Starosta obce Ing. Miloš Had oboznámil prítomných s  návrhom záverečného účtu 

a výročnej správy obce Kraľovany za rok 2014, ktoré boli poslancom vopred doručené. Požiadal 

o podanie pripomienok a stanovísk. Prítomní poslanci oba návrhy jednohlasne schválili. 

Hlasovanie :  

za :            5 

proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

Pán starosta na základe schváleného záverečného účtu, navrhol skutočnú tvorbu rezervného 
fondu za rok 2014 vo výške 37885,86 €. 
 
Hlasovanie 
za:   5 poslanci 

proti:   0 poslancov 

zdržal sa :        0 poslancov 
 

 

K bodu č.5 – Návrh úpravy rozpočtu obce 

 

Starosta obce Ing. Miloš Had informoval poslancov o plnení rozpočtu obce v roku 2015 

a navrhol rozpočtové opatrenie č. 1 na úpravu rozpočtu obce v roku 2015. Podrobnejšie sa 

venoval návrhu čerpania rezervného fondu a účelovo určených finančných prostriedkov od NDS 

za výrub stromov pod diaľnicu. Prítomní schválili rozpočtové opatrenie č. l  na úpravu rozpočtu 

Obce Kraľovany.   

 



Hlasovanie :  

za :            5 

proti :        0 

zdržal sa : 0  
 

 

  

K bodu č.6 – Návrh čerpania finančných prostriedkov z rezervného fondu a účelovo určených finančných 

prostriedkov od NDS z roku 2008 

 

 

           V tomto  bode sa prejednávalo : 

- Čerpanie rezervného fondu v roku 2015 na financovanie : 
 
- rozšírenia kamerového systému v obci Kraľovany vo výške 2497 € 
- rekonštrukciu vykurovania budovy obecného úradu Kraľovany vo výške 20000 € 
- zaizolovanie domu smútku 2503 € 
- rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci Kraľovany 5000 €. 
 
Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

- Čerpanie finančných prostriedkov od NDS za výrub stromov v rámci projektu 
starostlivosti o dreviny  vo výške 25000 €. 

Hlasovanie :  

za :             5 

proti :        0 

Zdržal sa :  0 

 



K bodu č.7– Rôzne 

 

- V tomto bode p. starosta navrhol, aby bol v bývalom urbárskom dome pristavený 

kontajner, ktorý bude občanov, pod dohľadom zamestnanca obce v stanovených dňoch 

k dispozícii celoročne pre vývoz veľkoobjemového odpadu.  

- Ing. Rusnáková požadovala vývoz 1100 l kontajnera v Rosničke a motoreste Nestresuj 

týždenne. Kde pán starosta povedal, źe preverí túto možnosť. 

- P. Lacko informoval o prípravách pltníckeho dňa. 

- P. starosta uviedol, že vidí pokrok v rokovaní o zriadení ďaľšieho obchodu v obci a tiež 

uviedol,  že viacerí mladí ľudia by uvítali v obci turistický oddiel. 

- P. Ivan Michal – hlavný kontrolór obce predniesol plán práce hlavného kontrolóra, ktorý 

pritomní jednohlasne schválili. 

- Hlasovanie 
- za:   5 poslanci 

- proti:   0 poslancov 

- zdržal sa :        0 poslancov 
 

K bodu č.– Návrh na uznesenie 

 Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Ing. Katarína Okoličániová. 

Uznesenie je súčasťou tejto zápisnice. 

Hlasovanie :  

za :            5 

proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

 

K bodu č.8 - Záver 

Keďže nebolo viac pripomienok k programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva, starosta  

 



obce Ing. Miloš  Had sa poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

 

Overovatelia zápisnice:     Ján Lacko 

      Ing. Ján Had   

 

Zapísala:                              Emília Plžová 

 

                                                                                                                              

                                                                                 .............................................. 

                                                                                               Ing. Miloš Had 

                                                                                               Starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                             OBEC KRAĽOVANY, 027 51  Kraľovany 186 

 

U Z N E S E N I E 

 

Z  tretieho riadneho zasadania obecného zastupiteľstva v Kraľovanoch, ktoré sa konalo dňa 

23. 06.  2015 v zasadacej miestnosti Obecného úradu. 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V KRAĽOVANOCH 

 
A. BERIE NA VEDOMIE 

      1. Informatívnu správu o plnení rozpočtu obce 
2. Informácie pre poslancov obecného zastupiteľstva 
3. Zmeny v návrhu územného plánu 
4. Správu k „Diaľnici D1 Turany – Hubová“ 

                          5. Správu hlavného kontrolóra za rok 2014. 

 
 

 
 

B. SCHVAĽUJE 
 

11/2015 

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

Hlasovanie : 

za :              5 

proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

12/2015 
 
Výročnú správu obce Kraľovany za rok 2014. 
Hlasovanie :  
za:   5 poslanci 

proti:   0 poslancov 

zdržal sa :        0 poslancov 



 
 
 
 
13/2015 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 37885,86 EUR. 
Hlasovanie : 
za:   5 poslanci 

proti:   0 poslancov 

zdržal sa :        0 poslancov 

 
 
14/2015 
 
Čerpanie rezervného fondu v roku 2015 na financovanie : 
 
- rozšírenia kamerového systému v obci Kraľovany vo výške 2497 € 
- rekonštrukciu vykurovania budovy obecného úradu Kraľovany vo výške 20000 € 
- zaizolovanie domu smútku 2503 € 
- rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci Kraľovany 5000 €. 
Hlasovanie : 

Za :             5 

Proti :         0 

Zdržal sa :  0 

 

15/2015 
Čerpanie finančných prostriedkov od NDS za výrub stromov v rámci projektu starostlivosti 
o dreviny  vo výške 25000 €. 
Hlasovanie :  

za :             5 

proti :        0 

Zdržal sa :  0 

 

 



16/2015 
Úpravu rozpočtu na rok 2015. 
Hlasovanie : 

za :             5 

proti :        0 

Zdržal sa :  0 

 
 
 
17/2015 
Plán práce hlavného kontrolóra 
Hlasovanie : 

za :             5 

proti :        0 

Zdržal sa :  0 

 

18/2015 
Stanovisko k “ Diaľnici D1 Turany – Hubová „ - podpora tunelového variantu. 
Hlasovanie : 

za :             5 

proti :        0 

Zdržal sa :  0  

Overovatelia:      Ján Lacko 

     Ing. Ján Had 

Zapísala :            Emília Plžová 

 

 

   ..................................... 

Ing. Miloš Had 

                      Starosta obce 



 

 

 

 

 

 

 


